
MR vergadering OBS De Tweewegen Wieringerwaard

Locatie: Wieringerwaard

Datum: 18-06-2024

Aanwezig: voltallige Mr is aanwezig

Notulen 17 april

- De kast is nog niet opgeruimd, staat op de to-do lost.
- Nog geen reactie van ICTer op de email adressen. Gaat er weer achteraan.

Punten toe te voegen aan de notulen van vanavond?

Geen

Schooljaarplan

Ieder jaar de ambitie om het niveau vast te stellen en bij te stellen. Het doel is 46%. De
normering is aangepast ivm de vele NT2 kinderen.

Plan is samen met de leerkrachten ontwikkeld tijdens de studiedag in januari.

Werkverdelingsplan en formatie vaststellen

Formatie en werkverdelingsplan zijn besproken.

Schoolgids

- Paar kleine spellingsfouten
- Studiedagen? Deze komen in een aparte bijlage net als gym, groepsindeling en

vakanties -> praktische informatie per schooljaar.
- Klachtenregeling moet bekeken worden. De huidige mensen zijn niet meer

werkzaam.

Audit

Hoe professionele cultuur en communicatie. Om dit te doen is 2 dagen training aangevraagd.
Hiervoor is toestemming gekregen van het bestuur om een keer een 3 daagse schoolweek te
hebben. Hierdoor zijn 3 en 4 oktober studiedagen.

Andere studiedagen zijn: 24 februari (door GMR goedgekeurd/aangedragen), maandag 19
mei en woensdag 25 juni.

Data MR vergadering 2024/2025

Woensdag 16 oktober

22 november

22 januari

Dinsdag 4 maart

Maandag 2 juni (formatie)

Dinsdag 1 juli (restjes)

Tevredenheidsonderzoek ouders/leerlingen



Is het een idee om het tevredenheidsonderzoek uit te lichten tijdens 10 minuten gesprekken?
Is er een mogelijkheid om het dan meteen op school in te laten vullen?

Veiligheid heeft aandacht nodig is gebleken uit het leerling tevredenheidsonderzoek. Er zijn
hierover door leraren gesprekken gevoerd met de groepen.

Voorstel: Is een ouderavond mbt vreedzaam een idee? Ja zeker. Datum? Volgt. Misschien
aan Lieke van Vreedzaam de vraag of zij deze kan geven?

De combinatie van Vreedzaam en Inclusief wordt geopperd maar dit wordt als te breed
beoordeeld.

OR

De begroting van de OR moet goedgekeurd worden.

De OR zit met het vraagstuk hoe ze moeten innen. Dit ivm de privacy van de gegevens die
de penningmeester ziet. � Het innen kan via Kwieb, vanuit het systeem kunnen
betaalverzoeken uitgestuurd worden.

De penningmeester van de OR heeft een memo gedeeld mbt de vraag ‘Welke vorm moet de
OR aannemen’
Deze memo beoordelen we in de eerste vergadering van het nieuwe schooljaar.

Akkoord gegeven op het bedrag van vrijwillige bijdragen

Rondvraag

Wisselochtend: Is het mogelijk om dit te doen na de musical? Even overleggen met het team.


